

Nominees for Membership on the Board of Directors of Taaleem Holdings PJSC

خالد الطائر



Khalid Al Tayer

Mr. Al Tayer has been a director of Taaleem since 2005 and is the Chairman of the Board of Directors. He is also Managing Director at Al Tayer Insignia, the retail subdivision of Al Tayer Group, which is a multi-division conglomerate based in the UAE. Mr. Al Tayer previously worked at McKinsey & Co. and Emirates Financial Services, and he currently serves on the board of directors of the Dubai Chamber of Digital Economy. Mr. Al Tayer holds a Bachelor of Science in Entrepreneurship, Corporate Finance, and Economics from Babson College, United States.

السيد الطائر هو عضو في مجلس إدارة "تعليم" منذ عام ٢٠٠٥ ويشغل منصب رئيس مجلس الإدارة. وهو أيضًا المدير العام لشركة «الطائر إنسغنيا»، التي تمثل القسم المتخصص في قطاع التجزئة ضمن مجموعة الطائر. وقد عمل السيد الطائر سابقًا في شركة ماكنزي أند كو وشركة الإمارات للخدمات المالية، ويشغل حاليًا عضوية مجلس إدارة غرفة دبي للاقتصاد الرقمي. ويحمل السيد الطائر درجة بكالوريوس العلوم في ريادة الأعمال والتمويل المؤسسي والاقتصاد من كلية بابسون في الولايات المتحدة الأمريكية.

عادل الزرعوني



Adel Al Zarouni

Mr. Al Zarouni has been a director of Taaleem since its inception in 2004 and is one of its founders. He is also Taaleem's Vice Chairman and Chairman of its Executive Committee of the Group. Mr. Al Zarouni has extensive experience serving as a board member of several public and private joint stock companies within the Middle East region. In addition, Mr. Al Zarouni is the managing partner and founder of Rivoli Group, one of the largest Middle East luxury retailers in the UAE, Bahrain, Qatar, Kuwait, and Oman; the Vice Chairman of the National General Insurance Company, one of the largest insurance companies in the UAE; and the Vice Chairman of Emirates Golf Federation. Mr. Al Zarouni is also the secretary general of the Arab Golf Federation and a board member of the UAE National Olympic Committee. Mr. Al Zarouni holds a Bachelor of Science in Finance from the University of Central Florida, United States.

السيد الزرعوني هو عضو في مجلس إدارة "تعليم" منذ تأسيسها في عام ٢٠٠٤ وأحد مؤسسيها. وهو أيضًا نائب رئيس مجلس إدارة تعليم ورئيس اللجنة التنفيذية للمجموعة. يتمتع السيد الزرعوني بخبرة واسعة في عضوية مجالس إدارة عدد من الشركات المساهمة العامة والخاصة في منطقة الشرق الأوسط. بالإضافة إلى ذلك، فإن السيد الزرعوني هو الشريك المؤسس والمدير العام لمجموعة ريفولي، إحدى أكبر شركات التجزئة الفاخرة في كل من الإمارات العربية المتحدة والبحرين وقطر والكويت وسلطنة عُمان؛ ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية للتأمين العامة، إحدى أكبر شركات التأمين في دولة الإمارات العربية المتحدة؛ ونائب رئيس اتحاد الإمارات للجولف. كما يشغل السيد الزرعوني منصب الأمين العام للاتحاد العربي للجولف وعضو مجلس إدارة اللجنة الأولمبية الوطنية الإماراتية. ويحمل السيد الزرعوني درجة بكالوريوس العلوم في التمويل من جامعة سنترال فلوريدا في الولايات المتحدة الأمريكية.

سعادة/ هلال المري



H.E. Helal Al Marri

His Excellency has been a director of Taaleem since its inception in 2004. His Excellency Helal Saeed Al Marri also serves as the Director General of Dubai's Department of Economy and Tourism. He is a member of Dubai Council, The Executive Council of Dubai, a member of the Board of Directors of the Investment Corporation of Dubai, Director General of the Dubai World Trade Centre Authority (DWTCA). His Excellency is Chairman of Dubai Financial Market, member of The Higher Committee for Supervision of the Expo 2020 Dubai District, and a board member at the Dubai Chambers and Emirates Nature – WWF. His Excellency's responsibilities span enhancing Dubai's positioning as the preferred destination for investment, business, and leisure and developing and strengthening the Emirate's economy. His Excellency holds a master of business administration (MBA) from the London Business School (LBS). Al Marri is a Chartered Accountant from the Institute of Chartered Accountants in England and Wales, and he previously worked at consulting firms McKinsey and KPMG.

شغل سعادته منصب عضوية مجلس إدارة "تعليم" منذ تأسيسها في عام ٢٠٠٤. كما يشغل سعادة/ هلال سعيد المري منصب المدير العام لدائرة الاقتصاد والسياحة في دبي. وهو عضو في مجلس دبي، وعضو في المجلس التنفيذي لإمارة دبي، وعضو في مجلس إدارة مؤسسة دبي للاستثمارات الحكومية، والمدير العام لسلطة مركز دبي التجاري العالمي. ويشغل سعادته منصب رئيس مجلس إدارة سوق دبي المالي، وعضو اللجنة العليا للإشراف على منطقة إكسبو ٢٠٢٠ دبي، وعضو مجلس إدارة غرف دبي ومنظمة الإمارات للطبيعة – الصندوق العالمي للطبيعة. وتمتد مسؤوليات سعادته إلى تعزيز مكانة دبي كوجهة مفضلة للاستثمار والأعمال والترفيه وتطوير اقتصاد الإمارة وتعزيزه. يحمل سعادته درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية لندن للأعمال، كما أنه محاسب قانوني معتمد من معهد المحاسبين القانونيين في إنجلترا وويلز، وقد عمل سابقاً في شركتي الاستشارات ماكنزي و كية بي إم جي .

أحمد الخياط



Ahmad Al Khayyat

Mr. Al Khayyat has been a director of Taaleem since its inception in 2004 and was one of its founding members. Mr. Al Khayyat is the Managing Director of Al Khayyat Investments, a diversified family business based in Dubai. He also cofounded Transmak, a construction equipment leasing company, and continues to serve on its board of directors. Mr. Al Khayyat is President of Sun in Motion, a solar PV contracting, operations, and maintenance company he founded in 2017. He also set up four separate renewable energy investment platforms in Riyadh (KSA), Abu Dhabi Global Markets (UAE), Bahrain (Bahrain), and in the Dubai Multi Commodities Centre (UAE) under the name Three Eight Six, and he is a 50% owner of Realty Enterprises, which owns and leases commercial and retail spaces. Mr. Al Khayyat holds a Bachelor of Science in Monetary Economics from the London School of Economics, United Kingdom, and a postgraduate degree in International and Development Economics from Yale University, United States.

يشغل السيد الخياط منصب عضوية مجلس إدارة "تعليم" منذ تأسيسها في عام ٢٠٠٤ وكان أحد أعضائها المؤسسين. ويشغل السيد الخياط منصب المدير العام لشركة الخياط للاستثمارات، وهي شركة عائلية متعددة الأنشطة مقرها دبي. كما شارك في تأسيس شركة «ترانسماك» المتخصصة في تأجير معدات البناء، ويستمر في عضوية مجلس إدارتها. ويشغل السيد الخياط منصب رئيس شركة «صن إن موشن»، وهي شركة تعاقّد وتشغيل وصيانة للأنظمة الشمسية الكهروضوئية أسسها في عام ٢٠١٧. كما أسس أربع منصات استثمارية منفصلة في مجال الطاقة المتجددة في الرياض (المملكة العربية السعودية)، وسوق أبوظبي العالمي (الإمارات العربية المتحدة)، والبحرين، ومركز دبي للسلع المتعددة (الإمارات العربية المتحدة) تحت اسم «ثري إيت سيكس»، وهو مالك بنسبة ٥٠٪ لشركة «ريالتي إنتربرايز» التي تملك وتؤجر مساحات تجارية وتجزئة. وحصل السيد الخياط على درجة بكالوريوس في الاقتصاد النقدي من كلية لندن للاقتصاد بالمملكة المتحدة، ودرجة دراسات عليا في الاقتصاد الدولي والتنمية من جامعة ييل في الولايات المتحدة الأمريكية.

محمد الشيباني



Mohammed Al Shaibani

Mr. Al Shaibani has been a director of Taaleem since 2021 and heads the family office of Easa Saleh Al Gurg Group, a UAE-based conglomerate with 27 companies representing over 370 international brands. Mr. Al Shaibani serves as a board member of the Knowledge Fund Establishment and is a member of the investment committee of National Bonds Corporation. Mr. Al Shaibani previously worked at Investment Corporation of Dubai (ICD), the investment arm of the Government of Dubai, where he covered real estate investments in the UAE and globally, including the ICD-Brookfield joint venture, a partnership with Brookfield Asset Management. Mr. Al Shaibani holds a Bachelor of Science in Finance from Bentley University, United States, and an MBA from the London Business School, United Kingdom.

شغل السيد الشيباني منصب عضوية مجلس إدارة "تعليم" منذ عام ٢٠٢١، ويرأس المكتب العائلي لمجموعة عيسى صالح القرق، وهي مجموعة مقرها دولة الإمارات تضم ٢٧ شركة تمثل أكثر من ٣٧٠ علامة تجارية دولية. ويشغل السيد الشيباني عضوية مجلس إدارة مؤسسة صندوق المعرفة وعضوية لجنة الاستثمار في شركة الصكوك الوطنية. وقد عمل السيد الشيباني سابقاً في مؤسسة دبي للاستثمارات الحكومية، الذراع الاستثماري لحكومة دبي، حيث كان مسؤولاً عن تغطية الاستثمارات العقارية في دولة الإمارات وعلى مستوى العالم، بما في ذلك مشروع الشراكة «أي سي دي – بروكفيلد» مع شركة «بروكفيلد أسيت مانجمنت». ويحمل السيد الشيباني درجة بكالوريوس العلوم في التمويل من جامعة بنتلي في الولايات المتحدة الأميركية، وماجستير إدارة الأعمال من كلية لندن للأعمال في المملكة المتحدة.

سعادة/ عبدالله العوّار



H.E. Abdulla Al Awar

His Excellency has been a director of Taaleem since 2022. He also serves as Chief Executive Officer of the Dubai government's Knowledge Fund Establishment and is a board member of the Oversight Committee at Emirates NBD REIT. He previously served as the Chief Executive Officer of the Dubai International Financial Centre Authority and the Chief Executive Officer of the Dubai Islamic Economy Development Centre. He also previously served as a member of the board of other listed companies in the UAE, such as Emaar Development PJSC, and served on various boards, committees, and councils in Dubai, including the Economic Committee of the Executive Council of the Emirate of Dubai, the Dubai Free Zones Council, Borse Dubai, the Investment Committee of the ENBD REIT, and the Emirates International Accreditation Center. His Excellency holds a Bachelor of Science in Business Administration from the University of Colorado, United States. He is also a graduate of the Mohammed Bin Rashid Programme for Leadership Development, a Dubai government-run executive education programme for executives in the public and private sectors in Dubai.

يشغل سعادة عبد الله العوّار منصب عضوية مجلس إدارة "تعليم" منذ عام ٢٠٢٢. كما يشغل سعادته منصب الرئيس التنفيذي لمؤسسة صندوق المعرفة التابعة لحكومة دبي وعضو مجلس لجنة الإشراف في صندوق الإمارات دبي الوطني «ريت». وقد شغل سابقاً منصب الرئيس التنفيذي لسلطة مركز دبي المالي العالمي والرئيس التنفيذي لمركز دبي لتطوير الاقتصاد الإسلامي. كما شغل سعادته سابقاً عضوية مجالس شركات مدرجة في دولة الإمارات العربية المتحدة، مثل «شركة إعمار للتطوير»، وشارك في عضوية العديد من المجالس واللجان والمجالس الاستشارية في دبي، بما في ذلك اللجنة الاقتصادية للمجلس التنفيذي لإمارة دبي، ومجلس المناطق الحرة في دبي، وبورصة دبي، ولجنة الاستثمار في صندوق «إي إن بي دي – ريت»، ومركز الإمارات العالمي للاعتماد. يحمل سعادته درجة بكالوريوس العلوم في إدارة الأعمال من جامعة كولورادو في الولايات المتحدة، وهو أيضاً خريج برنامج محمد بن راشد لإعداد القادة، وهو برنامج تعليم تنفيذي تديره حكومة دبي للمسؤولين التنفيذيين في القطاعين العام والخاص في دبي..

رحاب لوتاه



Rehab Lootah

Ms. Lootah has been a director of Taaleem since 2022 and has over 20 years of experience in the financial industry and UAE government sector. She is the Group Deputy Chief Executive Officer at National Bonds Corporation, a multi-asset class investment with multiple geographical allocations. Ms. Lootah also serves on the executive board for several key entities in the UAE, including Noqodi, a UAE-based e-wallet that is dedicated towards e-payments for governmental and non-governmental services, and Dubai Quality Group, a non-profit organisation set up by the Dubai Economy. Ms. Lootah also spearheaded both the Tamaiaz Award and Entrepreneurs Forum, which shed light on the successes of the UAE's youth. Ms. Lootah has been the recipient of numerous prestigious awards, including the late His Highness Sheikh Khalifa Bin Zayed Award, and is also the world's first woman recipient of the CIMA certification in Islamic Finance. Ms. Lootah holds a Bachelor of Science in Electrical Engineering from UAE University, UAE, and an MBA from Stratford University, United States.

تشغل السيدة لوتاه منصب عضوية مجلس إدارة "تعليم" منذ عام ٢٠٢٢ وتمتلك أكثر من ٢٠ عامًا من الخبرة في القطاع المالي والقطاع الحكومي في دولة الإمارات العربية المتحدة. كما تشغل السيدة لوتاه منصب نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة في شركة الصكوك الوطنية، وهي استثمار متعدد فئات الأصول وبتوزيعات جغرافية متعددة. وكما تشغل لوتاه عضوية المجلس التنفيذي لعدد من الجهات الرئيسية في الدولة، بما في ذلك «نقودي»، وهي محفظة إلكترونية مقرها دولة الإمارات مخصصة للمدفوعات الإلكترونية للخدمات الحكومية وغير الحكومية، و«مجموعة دبي للجودة»، وهي منظمة غير ربحية أنشأتها دائرة الاقتصاد في دبي. كما قادت السيدة لوتاه كلاً من جائزة التميز ومنتدى رواد الأعمال، واللذين سلطا الضوء على نجاحات شباب دولة الإمارات. وقد حصلت السيدة لوتاه على العديد من الجوائز المرموقة، بما في ذلك جائزة المغفور له بإذن الله صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد، كما أنها أول امرأة في العالم تحصل على شهادة «سيما» في التمويل الإسلامي. وتحمل السيدة لوتاه درجة بكالوريوس العلوم في الهندسة الكهربائية من جامعة الإمارات العربية المتحدة، وماجستير إدارة الأعمال من جامعة «ستراتفورد» في الولايات المتحدة الأمريكية.

د. زياد عزام



Dr. Ziad Azzam

Dr. Azzam has been a director of Taaleem since 2023 and was one of its founding members. Dr. Azzam served as Taaleem's Chief Executive Officer for 10 years until 2013. Previously, he was the Head of an international school in Dubai and was a consultant at McKinsey & Company. Currently, Dr. Azzam sits on two boards in Taaleem and advises schools and colleges in the public sector. Dr. Azzam holds two bachelor's degrees in Physics and Electrical Engineering and a master's degree in Theoretical Physics from the Massachusetts Institute of Technology (MIT), United States. Dr. Azzam also earned his Doctorate in Education from the University of Bath, United Kingdom.

يشغل د. عزام منصب عضوية مجلس إدارة "تعليم" منذ عام ٢٠٢٣ وكان أحد أعضائها المؤسسين. وقد شغل الدكتور عزام منصب الرئيس التنفيذي لتعليم لمدة ١٠ سنوات حتى عام ٢٠١٣. وكان سابقاً رئيساً لمدرسة دولية في دبي وعمل مستشاراً في «ماكينزي أند كومباني». ويشغل الدكتور عزام حالياً عضوية مجلسين داخل تعليم ويقدم المشورة للمدارس والكليات في القطاع العام. ويحمل الدكتور عزام درجتين بكالوريوس في الفيزياء والهندسة الكهربائية ودرجة الماجستير في الفيزياء النظرية من معهد ماساتشوستس للتكنولوجيا «إم آي تي» في الولايات المتحدة. كما حصل الدكتور عزام على درجة الدكتوراه في التعليم من جامعة باث في المملكة المتحدة.

شاهد حميد



Shahid Hameed

Shahid Hameed is an accomplished investment leader with over 30 years of experience managing multi-asset, multi-billion-dollar portfolios across the GCC. He currently serves as Group Chief Investment Officer (CIO) at National Bonds Corporation, overseeing USD 4.6 billion in diversified assets. A CFA charterholder, he has held senior CIO and executive roles at Samba Capital, Musharaka, Swicorp, and Global Investment House. Mr. Hameed brings deep financial expertise, strong governance capabilities, and extensive board-level experience.

شاهد حميد هو قائد استثماري بارز يتمتع بأكثر من ٣٠ عامًا من الخبرة في إدارة محافظ متعددة الأصول ومتعددة المليارات في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي للاستثمار للمجموعة في شركة الصكوك الوطنية، حيث يشرف على أصول متنوعة تبلغ ٤,٦ مليار دولار أمريكي. وهو حاصل على شهادة «سي إف إيه»، وقد شغل مناصب رفيعة في مجال الاستثمار والرئاسة التنفيذية في كل من سامبا كابيتال، ومشاركة، وسويكروب، وغلوبال إنفستمنت هاوس. ويتميز السيد حميد بخبرة مالية عميقة، وقدرات قوية في الحوكمة، وخبرة واسعة على مستوى مجالس الإدارة.

د. أيوب كاظم



Dr. Ayoub Kazim

Dr. Ayoub Kazim is a distinguished UAE executive with extensive leadership experience in higher education, economic zones, and strategic government-linked initiatives. He served as Managing Director of TECOM Education Cluster (Dubai Knowledge Park & Dubai International Academic City), where he spearheaded partnerships with global universities and advanced Dubai's education and talent ecosystem. Dr. Kazim has also held senior advisory and board roles supporting innovation, human capital development, and national strategic priorities.

د. أيوب كاظم هو مسؤول إماراتي بارز يتمتع بخبرة قيادية واسعة في التعليم العالي، والمناطق الاقتصادية، والمبادرات الاستراتيجية المرتبطة بالحكومة. شغل منصب المدير العام لمجمع التعليم في تيكوم «مدينة دبي للمعرفة ومدينة دبي الأكاديمية العالمية»، حيث قاد شراكات مع جامعات عالمية وعزز منظومة التعليم وتنمية المواهب في دبي. كما تولّى د. كاظم أدوارًا استشارية عليا وعضويات مجالس لدعم الابتكار وتنمية رأس المال البشري والأولويات الاستراتيجية الوطنية.

كارل ديفيد هاجلوند



Karl David Haglund

David Haglund is a seasoned board member and investment professional with over twenty years of experience in asset management, public markets and corporate governance. He spent nearly two decades at Franklin Templeton managing large institutional mandates for sovereign investors and later served for five years on the board of Aramex, overseeing governance, audit, risk, strategy and sustainability. He is a founding Steering Committee member of Chapter Zero UAE, the World Economic Forum's climate governance initiative, and currently sits on the board of CFI Financial Group. Haglund holds INSEAD's Certificate in Corporate Governance (IDP-C), has completed executive governance education at Harvard, and holds the CFA Institute Certificate in Climate Risk, Valuation and Investing.

كارل هاجلوند هو خبير استثماري وعضو مجالس إدارة يتمتع بأكثر من عشرين عامًا من الخبرة في إدارة الأصول والأسواق العامة والحوكمة المؤسسية. أمضى ما يقرب من عقدين في فرانكلين تمبلتون حيث أدار محافظ استثمارية مؤسسية كبرى لصالح أبرز الصناديق السيادية. كما شغل منصب عضو مجلس إدارة شركة أرامكس لمدة خمس سنوات، مع مسؤوليات شملت الحوكمة والتدقيق، والمخاطر، والاستراتيجية، والاستدامة. يُعد هاجلوند من الأعضاء المؤسسين في اللجنة التوجيهية لمبادرة تشابتر زيرو الإمارات، مبادرة الحوكمة المناخية التابعة للمنتدى الاقتصادي العالمي، ويشغل حاليًا منصب عضو مجلس إدارة مجموعة سي إف أي المالية. يحمل هاجلوند شهادة إنسياد في الحوكمة المؤسسية، وأكمل تعليمًا تنفيذيًا في الحوكمة بجامعة هارفارد، كما يحمل شهادة معهد سي إف إيه في مخاطر المناخ والتقييم والاستثمار.



Chandni Malhotra

Chandni Malhotra is a legal and governance professional with over nine years of advisory and academic experience across India and the UAE. She is the Founder & CEO of Malhotra Legal Consultancy and an Adjunct Faculty at Amity University Dubai. Chandni also delivers expert lectures at ISDECOR 2025 (NUALS), Westford University College, and Lingaya's Vidyapeeth. She holds dual master's degrees (LL.M and M.A. in Political Science), in addition to a B.Ed. and postgraduate diplomas in Migration Law, Alternative Dispute Resolution, Human Rights, and International Humanitarian Law.

شاندني مالهوترا

تعد شاندني مالهوترا خبيرة في القانون والحوكمة تتمتع بأكثر من تسع سنوات من الخبرة الاستشارية والأكاديمية بين الهند والإمارات العربية المتحدة. وهي المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة مالهوترا للاستشارات القانونية، كما تعمل عضو هيئة تدريس منتسبة في جامعة أمّتي في دبي. وتقدّم شاندني محاضرات متخصصة في مؤسسات أكاديمية مرموقة، من بينها الجامعة الوطنية للدراسات القانونية المتقدمة، وكلية ويستفورد الجامعية، وجامعة لينغايا. تحمل شاندني درجتي ماجستير في كلّ من القانون والعلوم السياسية، بالإضافة إلى درجة البكالوريوس في التربية، ودبلومات عليا في قانون الهجرة، وتسوية المنازعات البديلة ، وحقوق الإنسان، والقانون الدولي الإنساني.